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Abstract (en)
An electronic control device for motor vehicles comprises a central processing unit, a program memory, a data memory and an input/output unit
with a plurality of input and output channels. The basic design which can be configured simultaneously for a plurality of different individual variant
embodiments is assigned a code memory (52) for at least one code word for determining the respective individual variant embodiment. The
respective program sections, data sets, input and/or output channels are driveable as a function of the respective contents of the code memory (52).
<IMAGE>

Abstract (de)
Ein elektronisches Steuergerät für Kraftfahrzeuge umfaßt eine Zentraleinheit, einen Programmspeicher, einen Datenspeicher sowie eine Ein-/
Ausgabe-Einheit mit mehreren Ein- und Ausgabekanälen. Der gleichzeitig für mehrere unterschiedliche individuelle Ausführungsvarianten
auslegbaren Grundausstattung ist ein Codespeicher (52) für wenigstens ein Codewort zur Bestimmung der jeweiligen individuellen
Ausführungsvariante zugeordnet. Die zugehörigen Programmabschnitte, Datensätze, Ein- und/oder Ausgabekanäle sind in Abhängigkeit vom
jeweiligen Inhalt des Codespeichers (52) ansteuerbar.
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